
CERRAHİ TIP BİLİMLERİ MEZUNİYET ÖNCESİ TIP EĞİTİMİ DEĞERLENDİRME TOPLANTISI 

Tıp Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Alparslan Kuş, Dekan Yardımcısı Prof. Dr. Ayten Yazıcı, Cerrahi Tıp Bilimleri 
Anabilim Dalları Başkanları, Mezuniyet Öncesi Eğitim Komisyonu ve Fakülte Sekreteri Durmuş İmad’ın 
katılımı ile 29 Kasım 2023 tarihinde Dekanlık toplantı salonunda Akademik Kurul öncesi değerlendirme 
toplantısı yapıldı.   

Çocuk Cerrahisi AD Başkanı bölümlerini akredite etmeyi düşündüklerini ifade ederken Anestezi AD 
Başkanı CPR maketlerinin eskidiğini, eğitim mataryellerinin yenilenmeye ihtiyacı olduğunu dile getirdi.  

Genel olarak ameliyathane sayısının yeterli olmadığını, problemli hastaların dış merkezlerde müdahale 
yapılmak istenmediği için buraya yönlendirildiğini ve bu nedenle vaka sayılarında şişme olduğu 
vurgulandı. Operasyon sayısı arttıkça komplikasyon ve enfeksiyon oranlarının da arttığı belirtildi. 
Ameliyathane oda sayısının arttırılması ve Da Vinci’nin sığabileceği bir alan istendi. Basit lokal 
operasyonlar için de sterilizasyonun sıkı olmadığı bir alana ihtiyaç olduğu dile getirildi. Ayrıca acil 
müdahalelerde kullanılan El Cerrahisi’ne ait cihazın 24 saat kullanılabileceği bir alana ihtiyaç duyulduğu 
belirtilerek yapılan planlamalara bunun da dahil edilmesi istendi. 

Pediatrik vakalar için pediatrik yoğun bakım alanın olmadığı,  hastaneye malzeme alımında sorunlar 
olduğu iletildi.  

Patoloji AD tarafından öğretim üyesi sayısının az olduğu, asistanların üniversiteye gelmek istemedikleri, 
mesai sonrası operasyonlarda ücretlerin düşük olması nedeni ile teknisyenlerin kalmak istemedikleri 
ifade edildi. Mesai sonrası özellikle frozen ihtiyacı olacak operasyonların en geç saat 16.00’a kadar 
bildirilmesi istendi. Ayrıca postop materyallerin geç ulaştırıldığı (1,5 gün sonra patolojiye ulaştırılanlar 
oluyormuş), aynı gün ulaştırılmasının sonuçların erken çıkmasında yardımcı olacağı vurgulandı. İkinci 
doku takip cihazının alınmasından dolayı memnuniyetini belirten AD Başkanı Frozen cihazının eski 
olduğunu ve yenilenmesi gerektiğini ifade etti. 

KBB Dönem V’te 8 kez aynı şeyi anlattıklarını ve bununla ilgili bir düzenleme yapılması, grupların 
birleştirilmesi konusunda taleplerini ilettiler. 

Ayrıca asistan sayısının fazla olması nedeni ile sorumluluklarının azaldığı, gelişimlerinin önceki 
dönemlere göre yavaş olduğu belirtilerek rotasyonlarla düzenleme yapılabileceği, ameliyathaneden 
canlı yayın yapılabileceği, asistan eğitimi için DETAB, kök hücre, anatomi … gibi Temel Bilimlere bağlı 
bölümler ile deneysel çalışmalar yapılabileceği vurgulandı. Eğitici sayısı ve eğitim alanlarına göre asistan 
sayısının belirlenmesi, bölümler arasında dengesizlik olduğu belirtildi.  

Kadın Doğum Hastalıkları AD’da ise asistan sayısının az olduğu, birçok alanda çalışmak zorunda olmaları 
ve nöbet ertesi izinler nedeni ile sıkıntı yaşandığı belirtildi. 

Genel dahiliye servisinin olmaması sorun olarak iletildi. Özellikle diyabetik ayak gibi enfeksiyonlara 
kimsenin dokunmak istemediği bu gibi vakaların ortopediye kaldığı belirtildi. 

Öğrenci sayısının artmasının yanı sıra çok heterojen bir grup olduğu bu nedenle ölçme 
değerlendirmenin sıkı tutulması, sadece hak edenin geçmesinin sağlanması gerektiği belirtildi.  

Oda ve otopark sorununun dile getirildiği toplantıda ayrıca sistanlara araştırma desteği verilmesinin 
motivasyonu arttırabileceği iletildi. 

 

 


